

隱私權及安全政策宣示

歡迎您光臨文化內容策進院網站（以下簡稱本院網站）！本院網站所登載資料歡迎您以連結方式分享，若您有重製、複製或散佈網站資料之需要，請與本院聯繫並取得書面同意後再進行。為讓您能夠更安心地使用本院網站所提供各項服務，特此向您說明本院網站資訊安全政策如下：

• 關於政策適用範圍

以下隱私權政策，適用於您在本院網站活動時，所涉及之個人資料蒐集、運用與保護，但不適用於與本院網站功能連結之各政府機關、其他法人、團體或自然人網站。凡經由本院連結之網站，不論是否由本院所經營管理，個別網站均有其專屬之隱私權政策，本院不負擔任何連帶責任。當您在這些網站活動時，關於個人資料之保護，適用各該網站隱私權政策。

• 個人資料之蒐集及運用

1. 單純在本部網站的瀏覽及檔案下載行為，本部網站並不會蒐集任何有關個人的身份資料。
2. 利用本院網站所提供各項線上申請服務，需申請人提供個人資料時，各承辦單位會依案件辦理需求，請您提供姓名、身分證字號、聯絡電話、電子郵件、通訊住址等個人最新、最真實之資料。
3. 本院網站蒐集上述資料將運用在 016 文化行政、073 政府資訊公開、檔案管理及應用 076 文化創業園區管理行政及 040 行銷等特定目的內，如有超逾上述利用範圍會再行取得您的同意方可執行。
4. 若您透過電子郵件或服務信箱反映意見或詢問相關業務問題時，我們會保存通訊紀錄，但僅作為與您聯繫之用。
5. 本院有義務保護各申請人隱私，無事先取得您本人同意前，本院不會自行修改或刪除任何個人資料及檔案。但以下情形除外：
 - 違反本網站規定事項，如在論壇中出現謾罵或做人身攻擊的言論時。
 - 保護或防衛相關個人的權利或所有權。
 - 為保護本網站各相關單位之權益。
6. 本院絕不會任意提供、出售、交換或出租任何個人資料給其他團體、個人或私人企業。但以下情形除外：
 - 配合司法單位合法調查。
 - 配合相關職權機關依職務需要之調查或使用。

Privacy and Cookies Policy Announcement

Welcome to the website of the Taiwan Creative Content Agency (hereinafter referred to as our website)! You are welcome to share the data published on our website by connecting. If you need to reproduce, copy or distribute the website data, please contact us and obtain written consent before proceeding. In order to make you more comfortable with the services provided by our website, we hereby explain to you our website information security policy as follows:

• About the applicability of the policy

The following privacy policy is applicable to the collection, use and protection of personal data involved in your activities on our website, but not to the websites of government agencies, other legal persons, organizations or natural persons functionally linked to our website. No matter whether the website is operated and managed by our institute or not, individual websites have their own privacy policy, and we are not jointly and severally liable. When you are active on these websites, the privacy policy of each website is applicable to the protection of personal data.

• Collection and use of personal data

1. The website will not collect any personal identity information only for browsing and downloading behaviors.
2. When the applicant is required to provide personal data for online application services provided by our website, each handling unit will, according to the case handling requirements, ask you to provide the latest and most authentic personal data such as name, ID card number, contact number, email, address, etc.
3. The above information collected on our website will be used for the specific purposes of 016 cultural administration, 073 government information disclosure, file management and application, 076 Cultural and Creative Parks' management administration and 040 marketing. If it exceeds the above utilization scope, your consent will be obtained before implementation.

- 基於善意且合理相信相關揭露為法律所需要，或基於維護和改進網站服務而用於相關管理作業。
7. 本院網站所蒐集之個人資料依照法定要求保存及業務需求將於逾保存期限後進行刪除。

• Cookie 之使用

為了提供您最佳的服務，本院網站會記錄使用者上網之 IP 位址、上網時間及在網站內所瀏覽之網頁等資料（俗稱 Cookie），這些資料係供使用於 Google Analytics 進行全體使用者行為瀏覽習慣分析以利提升本院網站服務品質，請您放心本院不會針對個別使用者進行分析行為。若您不願接受 Cookie 的寫入，您可在您使用的瀏覽器功能項中設定隱私權等級為高，即可拒絕 Cookie 的寫入，但可能會導至本院網站某些功能無法正常執行。

• 個資當事人行使權益

對於本院網站所提供各項線上申請服務時所蒐集之個人資料除法令規定及限制外，您可依照個人資料保護法第三條行使以下權利，如欲行使以下權利，請透過與我們聯絡進行申請：

1. 查詢或請求閱覽。
2. 請求製給複製本。
3. 請求補充或更正。
4. 請求停止蒐集、處理或利用。
5. 請求刪除。

• 資訊安全及保護

本院網站伺服器設有「防火牆」做保護，以防止非法入侵、破壞或竊取資料，當您使用本院網站各項服務功能時，任何儲存於本院網站上之資料，會受到完善保護，以保障個人資料安全。

• 自我資料安全保護措施

請妥善保管任何個人資料，切勿將個人資料提供給任何第三人，以保障權益。提醒您，在網際網路上（如在討論區、留言板、聊天區等）透露之個人資料，均有可能會被他人蒐集及使用，也讓您有可能收到他人主動提供之電子郵件。

• 隱私權保護政策之諮詢

若您對本院隱私權保護宣告有任何疑問或意見，歡迎您[與我們聯絡](#)。謝謝！

著作權聲明

4. If you reflect your opinions or ask business questions through e-mail or our service mailbox, we will keep a communication record, but only for the purpose of contacting you.

5. We are obliged to protect the privacy of each applicant. We will not modify or delete any personal data or files without your prior consent, except in the following situations:

- Violation of the provisions of this website, such as abusive or personal attacks in the forum.
- Protect or defend the rights or ownership of the individual concerned.
- For the protection of the rights and interests of all relevant units of this website.

6. We will not arbitrarily provide, sell, exchange or lease any personal data to other groups, individuals or private enterprises, except in the following situations:

- Cooperate with judicial units in legal investigation.
- Cooperate with relevant authorities to investigate or use according to their duties.
- Based on good faith and reasonable belief that relevant disclosure is required by law, or used for relevant management work based on maintenance and improvement of website services.

7. Personal data collected on our website in accordance with legal requirements and business requirements will be deleted after the expiration of the retention period.

• Use of Cookies

To provide you with the best service, our website will record users' IP address, time of surfing the Internet and the pages that users browse on the website (commonly known as Cookies), which are used in Google Analytics to analyze the behavior of all users in order to improve the service quality of our website. Please be assured that we will not analyze the behavior of individual users. If you are not willing to accept Cookie writing, you can set the privacy level to high in the browser function item you are using, and then you can refuse cookie writing, but it may lead to some functions of our website

- 文化內容策進院網站（以下簡稱本院網站）所刊載之所有內容，除著作權法規定不得為著作權之標的（如法律、命令、公務員撰擬之講稿、新聞稿等--請參考著作權法第九條規定）外，其他包括文字敘述、攝影、圖片、錄音、影像及其他資訊，均受著作權法保護。
- 上述不得為著作權標的者，任何人均得自由利用，歡迎各界廣為利用。
- 本院網站資訊內容受著作權法保護者，除有依法合理使用之情形外，應取得該著作權之權利人同意或授權後，方得利用。
- 上述「依法合理使用之情形」，說明如下：
 1. 本院網站所刊載以本院名義公開發表之著作，即著作人為本院者，在合理範圍內，得以連結方式播送或傳輸，並請於提供連結時註明出處。
 2. 本院網站資訊，可為個人或家庭之非營利目的而重製。
 3. 為報導、評論、教學、研究或其他正當目的，在合理範圍內，得引用本院網站資訊，引用時，並請註明出處。
 4. 其他合理使用情形，請參考著作權法第四十四條至第六十五條之規定。
- 除合於著作權法第八十條之一第一項所規定「因行為時之技術限制，非移除或變更權利管理電子資訊，即不能合法利用該著作」或「錄製或傳輸系統轉換時，其轉換技術上必要之移除或變更」之情況外，本院網站所標示之權利管理電子資訊，未經事先書面許可，不得移除或變更。

unable to be normally executed.

- **Personal data parties exercise their rights and interests**

In addition to the provisions and restrictions on the personal data collected during the online application services provided on our website, you may exercise the following rights in accordance with Article 3 of the Personal Data Protection Act, and if you wish to exercise the following rights, please contact us to apply:

1. The right to make an inquiry of and to review his/her personal data;
2. The right to request a copy of his/her personal data;
3. The right to supplement or correct his/her personal data;
4. The right to demand the cessation of the collection, processing or use of his/her personal data; and
5. The right to delete his/her personal data.

- **Information security and protection**

Our website server is equipped with a "firewall" to protect against illegal invasion, destruction, or theft of data. When you use our website services, any data stored on our website will be fully protected to ensure personal data security.

- **Self-data security protection measures**

Please take good care of any personal data and do not provide personal data to any third party to protect your rights and interests. Be aware that personal data disclosed on the Internet (such as in discussion areas, message boards, chat areas, etc.) may be collected and used by others, and that you may receive emails provided by others.

- **Consultation on privacy protection policy**

If you have any questions or comments on our privacy protection announcement, you are welcome to contact us. Thank you!

Copyright Statement

- All contents published on the website of Taiwan

- All contents published on the website of Taiwan Creative Content Agency (hereinafter referred to as our website) are protected by copyright law, except those which are not allowed to be the subject of copyright (such as laws, orders, speeches written by civil servants, press releases, etc.)(Please refer to Article 9 of the Copyright Act) as stipulated in the Copyright Act.
- Content not allowed to be the subject matter of copyright is free to use. They are welcome to be widely used.
- Where the information content of the website of this agency is protected by Copyright Act, it may be used only with the consent or authorization of the copyright owner, unless it is reasonably used in accordance with the relevant law.
- The above "reasonable use according to law" is explained as follows:
 1. Works published in the name of this agency on the website of this agency, that is, if the author is the agency, can be broadcasted or transmitted by means of link within a reasonable range, and please indicate the source when providing the link.
 2. The information on our website can be reproduced for non-profit purposes by individuals or families.
 3. For the purpose of reporting, commenting, teaching, research or other legitimate purposes, within a reasonable range, the website information of this agency may be quoted. When quoting, please indicate the source.
 4. For other reasonable use cases, please refer to Articles 44 to 65 of the Copyright Act.
- Except as provided in Article 80-1, paragraph 1 of the Copyright Act that "Where removal or alteration of electronic rights management information of the work is unavoidable in the lawful exploitation of the work given technological limitations at the time of the act." or "Where the removal or alteration is technically necessary to conversion of a recording or transmission system" is not allowed, without prior written permission, the rights management electronic information marked on the website of this agency shall not be removed or changed.

